
ZAPISNIK 
 

3. seje Odbora za kmetijstvo in prehrano Občine Rogašovci, ki je bila 21. 1. 2013 v sejni sobi 
Občinske uprave občine Rogašovci, s pričetkom ob 18.00 uri. 
 
Prisotni:  

- Simon Kranjec- predsednik odbora, 
- Andrej Kisilak, Mihael Vouri, Slavko Nemec - člani odbora 
- Nataša Hašaj - zapisnikarica  (Občinska uprava Občine Rogašovci) 

 
 Odsotni:  

- Jožef Bagar - član odbora 
 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti.  
2. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje. 
4. Seznanitev z razdelitvijo sredstev po izvedenem razpisu. 
5. Obravnava predloga Letnega programa kmetijstva 2013. 
6. Obravnava pobude za ustanovitev mobilne klavnice. 
7. Obravnava ureditve prevzema živalskih stranskih proizvodov iz proizvodnje živil 

za lastno porabo. 
8. Razno. 

 
Ad. 1 
 
Sejo je odprl predsednik odbora Simon Kranjec, ki je zbrane pozdravil in ugotovil podano 
sklepčnost odbora.  
 
Ad. 2 
 
Na predlagan dnevni red ni bilo razprave. 
 

SKLEP ŠT. 6 
 

Sprejme se predlagani dnevni red ( 4 ZA). 
 
Ad. 3 
 
Članom odbora je bil hkrati z vabilom na 3. redno sejo poslan tudi zapisnik 2. seje, ki so ga 
člani odbora obravnavali in sprejeli naslednji  
 

SKLEP ŠT. 7 
 
Sprejme se zapisnik 2. redne seje ( 4 ZA). 
 
 
Ad. 4 
 
S strani občinske uprave sem Nataša Hašaj odbor seznanila z razdelitvijo sredstev po 
izvedenih razpisih na podlagi Pravilnika o dodeljevanju državnih pomoči na področju razvoja 
kmetijstva in podeželja v Občini Rogašovci. V letu 2008 je bilo tako na podlagi izvedenega 



razpisa dodeljenih 8.765,83 EUR, v letu 2009 27.743,53 EUR, v letu 2010 33.548,20 EUR, v 
letu 2011 31.111,76 EUR ter v letu 2012 34.850,77 EUR. Skupno je bilo torej do sedaj 
dodeljenih 136.020,09 EUR sredstev. Za skupinske izjeme je v letu 2012 znašala bruto 
intenzivnost pomoči 31,04418353%, za De minimis pa 51,654893655% upravičenih 
stroškov. Člani odbora so bili seznanjeni tudi z imenovanjem komisije, ki vrši kontrolo nad 
izvajanjem pogodb o dodelitvi državnih pomoči na področju razvoja kmetijstva in podeželja v 
Občini Rogašovci. Prejemnik sredstev mora namreč vso dokumentacijo, ki je podlaga za 
pridobitev sredstev, hraniti še najmanj pet let od dneva zadnjega izplačila sredstev, 
investicija pa mora biti v uporabi za namen, za katerega je upravičenec pridobil sredstva, še 
najmanj naslednjih pet let po izplačilu sredstev.  
 
Ad. 5 
 
S strani predsednika odbora je bil predstavljen Letni program kmetijstva za leto 2013. Letni 
program kmetijstva za leto 2013 je pripravljen na podlagi Pravilnika o dodeljevanju državnih 
pomoči na področju razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Rogašovci in določa ukrepe in 
višino sredstev, obseg in vrsto ukrepov, način dodeljevanja sredstev ter čas izvajanja 
ukrepov.  
V predlogu proračuna je tako za državne pomoči - skupinske izjeme zagotovljenih 30.000,00 
EUR in za dodelitev državnih pomoči de minimis 11.000,00 EUR.  
 
V nadaljevanju sem Nataša Hašaj pojasnila, da je znesek 30.000,00 EUR določen v Mnenju 
o skladnosti sheme državne pomoči »Podpora programom razvoja kmetijstva in podeželja v 
Občini Rogašovci 2007-2013«, ki ga je podalo Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano v letu 2007. Ministrstvo za finance pa je prav tako v letu 2007 podalo Mnenje o 
shemi »de minimis« pomoči »Dodeljevanje pomoči de minimis za ohranjanje in razvoj 
podeželja v občini Rogašovci«, ki se v skupnem znesku  50.000,00 EUR in za čas do 31. 12. 
2013 lahko izvede po pravilu »de minimis«. Na razpolago je tako ostalo še 11.000,00 EUR, 
zato je v predlogu programa naveden znesek v predlagani višini 11.000,00 EUR.  
 
Člani odbora so po končani razpravi sprejeli 
 

SKLEP ŠT. 8 
 
Odbor za kmetijstvo in prehrano potrjuje Letni prog ram kmetijstva v Ob čini Rogašovci 
za leto 2013 in predlaga Ob činskemu svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini ( 4 ZA). 

 
Ad. 6 
 
Predsednik odbora Simon Kranjec pove, da je občina Moravske Toplice na našo občino 
posredovala dopis v  katerem navaja, da je Odbor za kmetijstvo Občine Moravske Toplice na 
redni seji 10. in 24. 12. 2012 obravnaval pobudo za začetek postopkov za ustanovitev 
mobilne klavnice za prisilne zakole poškodovanih živali.  
Član odbora Vouri Mihael ima pomislek glede tega, da namreč v primeru realizacije le tega 
ne bi prišlo do situacije, ko se več na domu ne bi smele imeti koline. Ker v dopisu ni razvidnih 
nobenih stroškov oziroma le ti niso definirani, se poraja tudi vprašanje glede kritja dragih 
analiz in na kakšen način bi se nastali stroški delili med občine oziroma uporabnike klavnice.  
 
Po  razpravi je bil sprejet  
 

SKLEP ŠT. 9 
 

Odbor za kmetijstvo in prehrano podpira oziroma se strinja s predlagano pobudo za 
ustanovitev mobilne klavnice za prisilne zakole poš kodovanih živali, vendar je 



potrebno natan čno definirati vrsto in višino stroškov, ki bi nasta li ob ustanovitvi 
klavnice (4 ZA).  
 
Ad. 7 
 
Predsednik odbora Simon Kranjec prisotne seznani z dopisom, ki ga je posredovala družba 
KOTO d.o.o. iz Ljubljane, ki ima z Vlado RS sklenjeno koncesijsko pogodbo o izvajanju 
obvezne gospodarske javne službe ravnanja s stranskimi živalskimi proizvodi kategorije 1 in 
2. Iz pogodbe namreč izhaja, da mora koncesionar zagotoviti, da je tudi imetniku živalskih 
stranskih proizvodov kategorij 1 in 2, ki nastanejo pri proizvodnji živil za lastno domačo 
porabo, omogočena oddaja le teh. Družba nadalje navaja, da bi s predlagano ureditvijo 
prevzema na lokalnem nivoju zmanjšali problematiko nelegalnega odlaganja teh snovi v 
naravno okolje. Odpadki kot so svinjske kože, čreva itd. se namreč nenadzorovano odlagajo 
po gozdovih, ob cestah ali rekah. Družba je skladno s podeljeno koncesijo pripravljena 
izvajati prevzem tovrstnih odpadkov na predvidenih lokacijah.  
 
Člani odbora po razpravi, ki je sledila sprejmejo naslednji  
 

SKLEP ŠT. 10 
 
Odbor za kmetijstvo in prehrano predlaga, da ob čina od družbe KOTO d.o.o. pridobi 
dodatne informacije v zvezi z ureditvijo prevzema ž ivalskih stranskih proizvodov iz 
proizvodnje živil za lastno porabo in sicer predvse m glede pla čnika prevzema teh 
proizvodov, stroškov in na čina prevzema.  
 
Odbor je namreč mnenja, da se ne reši problem nenadzorovanega odlaganja tovrstnih 
odpadkov po gozdovih, ob cestah, v kontejnerjih, v kolikor bo plačnik prevzema teh 
proizvodov občan. 
 
Ad. 8 
 
Pod to točko ni bilo razprave. 
 
Seja je bila zaključena ob 19.30 uri. 
 
 
 
Zapisala:       Predsednik odbora 
Nataša Hašaj                                                                       Simon Kranjec 


